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Lo Sindicat
Aquests darrers dies ha sortit la notícia, 

tant en premsa com per ràdio, que l’edifi ci 
del Sindicat passa a ser de La Ràpita amb una 
concessió a 30 anys. Des de Més Ràpita volem 
fer un aclariment.

 Des d e fa molts anys, tots els partits que 
hi ha hagut al consistori, tant governant com 
a l’oposició, sempre s’han preocupat que el 
Sindicat passés a ser propietat del poble, ho 
van intentar de la mateixa manera que el govern 
actual, que recordéssim, les negociacions ja van 
començar allà per l’any 1992, però per diverses 
raons, fi ns ara, havia estat impossible arribar a 
cap acord.

Aquestes passades eleccions municipals, els 
partits Més Ràpita i PSC eren els únics que 
portaven el Sindicat al seu programa electoral, 
tots dos partits estàvem dispostos a lluitar per 
recuperar aquest espai per al poble.

Fa uns mesos el Sr. Alcalde ens va reunir 
als portaveus per explicar-nos com estaven 
les negociacions respecte aquest tema, expli-
cant, que havia estat negociant i que es podia 
aconseguir una concessió a 30 anys, al que el 
Sr. Masdeu de CiU i el Sr. Pedro Hernández de 
Més Ràpita, li vam manifestar que estava bé 
que estiguessin negociant, però que aquestes 
negociacions serien millor fer-les directament 
a Madrid, i que, per fer més força, nosaltres 
estàvem disposats a acompanyar-los per acon-
seguir que el Sindicat passés a ser propietat de 
La Ràpita.

Aquests dies hem pogut escoltar al Sr. Sal-

vadó d’ERC, ens diu que ja és nostre el Sin-
dicat, després és clar, matisa i diu que tindrà 
una vigència de 30 anys. Volem deixar clar que 
estem d’acord que el govern hagi pres la decisió 
de començar les negociacions, però no estem 
d’acord amb el resultat, ja que 30 anys passen 
de pressa, i fer obres, que seran importants, a 
casa d’un altre, no ho veiem correcte. Sabem 
que gaudirem durant 30 anys de les obres que 
es realitzin, però si després no ens renovessin la 
concessió, seria una inversió ruïnosa.

Fins ara, tots els Governs només estan acon-
seguint concessions de terrenys per poder edi-
fi car els projectes: el Garbeach, Ofi cina de Tu-
risme, Piscina Municipal, Pavelló Firal, que 
en lloguer cada any, costen molts diners a les 
arques públiques. Ara toca el Sindicat.

El Sr. Salvadó d’ERC diu: “El nostre objectiu 
és treballar per La Ràpita per a obtenir tot el 
potencial que té, que no és poc, però sempre ha 
estat amagat i no tot l’aprofi tat que podria, un 
dels potencials de La Ràpita són els espais que 
no s’usen o mal empleats”.

Més Ràpita no sabem a què es refereix el Sr. 
Salvadó. La Ràpita ha crescut i s’han anat fent 
moltes coses per part de tots els governs, amb 
més o menys encert. Moltes d’aquestes coses 
han estat aportacions per part de l’oposició, 
per cert, després de 2 anys i una consulta per 
veure que es feia amb el Garbeach, té raó el Sr. 
Salvadó, continua desaprofi tat. Després 2 anys, 
la culpa d’això, ja no la té el govern anterior.

Demanem una mica d’humilitat, que de mo-
ment vostès no són la salvació. Quan portin 
empreses i llocs de treball, aleshores sí que 
els felicitarem i si escau els hi farem l’ona, 
però fi ns ara vostès estan fent igual que els 
anteriors, dirigir el poble i molta despesa en 
infraestructures que podrien esperar. El que han 
de fer és posar-se a la feina i donar resposta a 
les inquietuds reals dels rapitencs.
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